
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand mei was de fractie voor 
en achter de schermen aan het werk voor onze gemeente. Zo dienden 
we een amendement in omtrent de winkelopenstelling op Eerste 
Kerstdag en Eerste Paasdag en brachten we veel bezoeken aan diverse 
maatschappelijke initiatieven en organisaties. In deze nieuwsbrief 
blikken we daarop terug.  

 

Erik-Jan Kreuze vertrekt toch naar de Provinciale Staten 

Het verkiezingsresultaat van afgelopen maart heeft er niet toe geleid dat 
Erik-Jan Kreuze rechtstreeks in de Staten van 
Drenthe is verkozen. Door het vertrek van 
Eline Vedder naar de Tweede Kamer en de 
wens van de fractie hun ondersteuning te 
versterken vertrekt raadslid Erik-Jan Kreuze 
toch naar Assen. Op dinsdag 30 mei is Kreuze 
namelijk benoemd tot commissielid bij de 
Drentse CDA-Statenfractie. Daarmee krijgen 
de vele honderden stemmers op Kreuze bij de 
Provinciale Statenfractie toch min of meer 
hun CDA-vertegenwoordiger uit Hoogeveen 
in de Provinciale Staten. 

De benoeming van Kreuze betekent zijn vertrek in de gemeenteraad. Op 7 
september neemt hij afscheid als CDA-raadslid in de gemeente Hoogeveen. 
Fractievoorzitter Femke Koekoek en afdelingsvoorzitter Henk Reinders 
lichten toe: “We gunnen Erik-Jan deze stap enorm en gaan zijn 
bevlogenheid en betrokkenheid als raadslid zeker missen. Gelukkig blijft 
Erik-Jan actief betrokken bij de afdeling in Hoogeveen. Hij zal worden 
opgevolgd door Arnold de Weerd uit Pesse. Arnold is al eerder ingevallen als 
raadslid en draait volop mee met de huidige fractie. Het CDA Hoogeveen 
wenst beiden veel succes in hun verdere politieke werkzaamheden als 
volksvertegenwoordigers in onze gemeente en provincie.” 
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CDA dient amendement in om de winkels op Eerste Kerstdag 
en Eerste Paasdag gesloten te houden 

Fractievoorzitter Femke Koekoek heeft tijdens de raadsvergadering van 25 
mei een amendement ingediend over de winkelopenstelling op Eerste 
Kerstdag en Eerste Paasdag. Aanleiding 
hiervoor is de nieuwe 
winkeltijdenverordening, waarmee het 
college de winkelopenstelling op zondag 
en op feestdagen fors wil verruimen. 
Winkels mogen in het voorstel open op 
zondag tussen acht uur ’s ochtends en 
tien uur ’s avonds, op alle feestdagen en 
op Goede Vrijdag is een koopavond 
mogelijk. Ondernemers mogen hierdoor 
ook op Eerste Kerstdag en Eerste 
Paasdag open. De CDA-fractie vindt dat 
onwenselijk en stelt daarom voor om op 
Eerste Kerstdag en Eerste Paasdag de 
winkels gesloten te houden.  

Koekoek licht toe: “Kerst en Pasen zijn van oorsprong christelijke feestdagen 
waarop in de kerken de geboorte en wederopstanding van Jezus Christus 
wordt gevierd. Maar ook buiten de kerken worden deze dagen door veel 
inwoners belangrijk gevonden voor samenzijn met familie, vrienden en 
dorpsgenoten rond kerstdiners en paasvuren. Werk staat even stil, waardoor 
er meer tijd is voor elkaar. Het CDA vindt het belangrijk dat zulke momenten 
van rust, religie, ontspanning en samenzijn behouden blijven in onze 
samenleving. We hebben daarom de raad voorgelegd om op Eerste 
Kerstdag en Eerste Paasdag – de twee belangrijkste feestdagen in het 
christendom – de winkels gesloten te houden, zodat we deze feestdagen 
kunnen bewaren voor rust, religie, ontspanning en samenzijn.” 

Tijdens de raadsvergadering van 8 juni zal over het amendement worden 
gestemd. 

Lees hier de volledige bijdrage van fractievoorzitter Femke Koekoek in het 
debat.  

 

 

 

 

 

https://www.cda.nl/drenthe/hoogeveen/actueel/nieuws/cda-hoogeveen-neemt-duidelijk-standpunt-in-mbt-verordening-winkeltijden-hoogeveen
https://www.cda.nl/drenthe/hoogeveen/actueel/nieuws/cda-hoogeveen-neemt-duidelijk-standpunt-in-mbt-verordening-winkeltijden-hoogeveen


CDA steunt college en wil dat buslijn 27 Hoogeveen-Emmen 
door Noordscheschut blijft rijden 

Wie met het openbaar vervoer naar Emmen wil reizen is aangewezen op 
buslijn 27 Hoogeveen-Emmen. Deze streekbus reist via Hoogeveen, 
Noordscheschut en Geesbrug naar het station van Emmen. Wethouder 
Roelof Bisschop (VVD) maakte tijdens de 
raadsvergadering van 25 mei bekend dat het 
OV-bureau van plan is om buslijn 27 niet 
meer door Noordscheschut te laten rijden, 
maar via de A37. Het CDA vindt dit net als het 
college onwenselijk en wil dat de bus blijft 
stoppen aan de Coevorderstraatweg.  

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop vertelt 
hierover: “Op de Coevorderstraatweg zijn vier 
drempels aangebracht die volgens het OV-
bureau zorgen voor een vertraging in de 
reistijd. Het OV-bureau moet 8,2 miljoen euro 
bezuinigen en ziet een mogelijkheid om 
60.000 euro te besparen op buslijn 27 door niet meer via de 
Coevorderstraatweg door Noordscheschut te rijden maar via de A37. 
Alhoewel de reistijd korter wordt, is dit allerminst wenselijk. In 
Noordscheschut stappen veel mensen op en bovendien is een buslijn goed 
voor de leefbaarheid van een dorp. Wethouder Bisschop is hierover in 
gesprek met Plaatselijk Belang Noordscheschut en het OV-bureau. Wij 
steunen het college hierin. Laten we er ons samen voor inspannen dat 
buslijn 27 door Noordscheschut blijft rijden.” 

 

CDA feliciteert woonzorgcentrum De Westerkim met 
vernieuwd onderkomen 

In de week van 8 mei vierde christelijk 
woonzorgcentrum de Westerkim de 
opening van haar vernieuwde gebouw. 
Fractievoorzitter Femke Koekoek was 
namens de CDA-fractie aanwezig bij de 
officiële opening die werd verzorgd door 
burgemeester Karel Loohuis. Het CDA 
feliciteert bewoners, hun families, 
medewerkers en vrijwilligers met hun 
vernieuwde onderkomen! 

 



Bert Otten benoemd als fractievolger voor CDA Drents 
Overijsselse Delta 

Op 15 maart vonden de Provinciale Staten- en 
Waterschapsverkiezingen plaats. Het CDA 
behaalde in het Waterschap Drents 
Overijsselse Delta twee zetels, waarmee 
raadslid Bert Otten (nummer 3) ondanks veel 
voorkeursstemmen net niet verkozen werd. 
Toch mag Otten zijn inspraak blijven leveren 
in het waterschap. Op dinsdag 9 mei werd 
Otten namelijk benoemd als fractievolger 
voor CDA Drents Overijsselse Delta. Bert, van 
harte gefeliciteerd en veel succes!  

 

Column: Zie de mensch 

Erik-Jan Kreuze 

In de maand mei kwam het vlaggenprotocol aan bod in de gemeenteraad 
van Hoogeveen en daarmee ook de regenboogvlag – een vlag die steun 
uitdraagt aan kwetsbare groepen zoals de LHBT’ers. De discussie in den 
lande over regenboogakkoorden en regenboogvlaggen wordt nogal eens in 
perspectief van wel of niet woke-zijn geplaatst, in de verhouding regio 
versus stad, gewone hardwerkende burger versus de culturele elite. Alle drie 
perspectieven waar ik niets mee heb. Mijn motto is: zie de mensch. 

Zie de mensch betekent dat je in iedereen een mens ziet. Geen nummer, 
geen menselijk kapitaal, geen politieke tegenstander, geen niet-gelovige, 
geen verlorene. Zie de mensch is iemand zien en aanvaarden zoals iemand 
is. Zo is mijn kantoor een multiculturele organisatie met ruimte voor een 
ieder, houd ik rekening met de ramadan tijdens mijn colleges en werk ik als 
bestuurslid bij The Economy for the Common Good aan een ethische 
economie met ruimte voor diversiteit. 

De diversiteit die hoort bij mijn motto raakt echter steeds meer in de knel. 
Paul van Dorst, voorzitter en oprichter van de Roze Kameraden, gaf onlangs 
in een interview aan dat hij als trouwe Feyenoord-supporter niet meer naar 
de Kuip kan. Hij voelt zich namelijk niet meer veilig: hij wordt uitgescholden 
voor kankerhomo, zijn sportschool wordt beklad en een brandbom is bij zijn 
onderneming tot ontploffing gebracht. De voetbalwereld is hiermee een 
voorbeeld van een niet- of minder-inclusieve samenleving. 



Hoogleraar Paul Frissen constateert in Christendemocratische 
Verkenningen ook een afname in het draagvlak voor diversiteit. Frissen 
verklaart dit aan de hand van een liberale en seculiere meerderheid. Deze 
meerderheid zou ervoor zorgen dat de overheid denkt te weten wat goed is 
voor de burger en de burger vraagt om zich aan te passen aan het 
emancipatie-ideaal van het progressief-
liberalisme. Het leidt tot een overheid die 
ver staat van Augustinus’ Civitate Dei. 
Augustinus (354-430) schreef over de 
Stad van God: “Liefde voor onszelf, 
naastenliefde en onze liefde tot God 
komen alleen tot bloei als ze onderling 
verbonden zijn.” Mensen uitsluiten met 
de woke-politie en de anti-woke-
beweging helpen daar niet bij. De 
huidige overheid moet de breuk met de 
traditie van verscheidenheid en 
tolerantie herstellen. Hierin heeft het 
CDA ook een rol: het CDA zou te weinig 
afstand nemen van het liberale denken met als kernpunt zelfredzaamheid 
en intolerantie jegens mensen ‘die het licht nog niet hebben gezien’. Zeker 
als het gaat om kwetsbaren moet het CDA daar afstand van nemen – zonder 
elitair gedrag te vertonen. 

 
Het is goed dat het CDA uitdraagt dat zij pal staan voor de LHBT’ers in 
Nederland. Het CDA staat immers voor gerechtigheid. Dat houdt in dat de 
overheid een bijzondere verantwoordelijkheid heeft, als het gaat om de zorg 
voor kwetsbaren en daartoe behoren ook de LHBT’ers. Om hen te laten 
weten dat zij welkom zijn, hang ik daarom de regenboogvlag op. De 
regenboogvlag hint tegelijkertijd ook naar vrede. Vrede voor iedereen: voor 
Roze Kameraden, voor LHBT’ers in Hoogeveen, voor Oekraïne, voor Rusland, 
voor Soedanezen. Daar bid ik voor. Vrede in onze wereld en daarmee ook ‘zie 
de mensch’. Daar wil ik als CDA’er voor strijden.  

 

 

 

 

 

 



Op bezoek bij… 

Bijna elke week is de CDA-fractie wel op 
bezoek bij één van de vele (maatschappelijke) 
organisaties en initiatieven die onze 
gemeente rijk is. We bieden een luisterend 
oor en denken met hen mee. Zo waren we 
aanwezig bij de verschillende 
herdenkingsbijeenkomsten op 4 mei, gingen 
we in gesprek over Regio Zwolle en waren we 
vertegenwoordigd bij de officiële opening 
van De Westerkim. De input die we 
meekrijgen nemen we mee in ons raad- en 
fractiewerk.  

 

Wilt u ook met ons in gesprek of heeft u een idee voor een werkbezoek? 
Laat het ons weten via info@cdahoogeveen.nl 

 

Denk met ons mee over de Kadernota 

Tijdens de raadsvergaderingen van 22 juni en 6 juli wordt de Kadernota 
besproken in de raad. Met de Kadernota geeft de raad kaders voor de 
begroting van 2024, waarmee het een belangrijk politiek moment vormt. De 
fractie bereidt zich momenteel hierop voor. Heeft u input voor de fractie? 
Laat het fractievoorzitter Femke Koekoek uiterlijk 12 juni weten via 
f.koekoek@hoogeveen.nl. U kunt hier de Kadernota lezen.   
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